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MESTO BREZNO 
Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 
 

 
 
 
 
              

ZÁPIS č. 04/2018 
zo zasadnutia komisie pre šport dňa  06.09.2018 

 
Prítomní:  
 
Členovia komisie: Ing. Milan Macuľa,  Jozef Tokár, Pavel Miháľ, Ing. Milan Hašan,  
Ing. Ján Pampurík, Mgr. Zuzana Rybárová, Ing. Peter Dvorský  
 
Sekretár komisie: Mgr. Janka Štulajterová 
 
Ospravedlnení: Mgr.Daniel Struhár , Adriana Miseje 
 
Prizvaní:  Michal Martiník 
 
 
Rokovanie viedol:  Ing. Milan Macuľa, podpredseda komisie pre šport 
 
Program: 
1/ Otvorenie 
2/ Kontrola plnenia uznesení 
3/ Informácia o organizovaných športových podujatiach v meste Brezno 
4/ Prerokovanie materiálov predkladaných do MsZ: 
 - Žiadosť o zmenu účelu dotácie 
 - Správa o činnosti TS za I. polrok 2018 
 - Harmonogram zasadnutí komisie na II. polrok 2018 
 - Výzva na predkladanie návrhov  na udelenie ocenení za rok 2018 
5/ Rôzne  
6/ Záver 
 
K bodu 1/ 
Zasadnutie otvoril a prítomných privítal podpredseda komisie pre šport Ing. Milan Macuľa. 
 
K bodu 2/ 
Kontrola plnenia uznesení 
 
Všetky uznesenia prijaté na zasadnutí komisie pre šport  9.5.2018  sú splnené. 
 
K bodu 3/ 
Informácia o organizovaných športových podujatiach v meste Brezno  

 
Jún  
1.6. Športiáda 3. kolo  
3.6. Bedmintonový turnaj  
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7.6. Mierový beh  
14.6. Beh olympijského dňa  
16.6. Deň Hugánskych športovísk  
16.6. Cyklistické Majstrovstvá Slovenska v časovke do vrchu  
17.6. Maratón Tour Route 66  
30.6. Hokejbalový turnaj – Memoriál Jána Vajsa 
 
Júl 
11.7. Krajské športové hry seniorov 
21.7. Workout súťaž 
 
August 
11.8. Beh nočným Breznom + Beh rodiny s deťmi 
11.8. Cyklomaratón po stopách Rázusa 
25.8. Šachový turnaj 
31.8. Cyklojazda histórie 
 
Pripravované podujatia na september 
8.9. Futbalový turnaj o pohár primátora 
9.9. Finále hasičskej ligy 
 
  
 
K bodu 4/ 

Prerokovanie materiálov predkladaných na rokovanie MsZ 
4.1 Žiadosť Miniatur Golf o zmenu účelu použitia dotácie 
 
Členovia Miniatur golf klubu Brezno sa nemohli zúčastniť plánovaného turnaja v zahraničí 
a z toho dôvodu by tieto prostriedky chceli použiť na .preplatenie nákladov spojených 
s nájmom nebytových priestorov za rok 2017. 
 
Členovia komisie pre šport jednohlasne, počtom hlasov 7, súhlasili s rozšírením použitia už 
schválenej dotácie. 
K uvedenému bodu prijali uznesenie komisie č.8/2018. 
 
4.2 Správa o činnosti TS 
 
Členovia komisie zobrali na vedomie správu o činnosti Technických služieb Brezno za I. 
polrok 2017 v oblasti športu. 
 
Otázky členov komisie: 
Jozef Tokár 
- v akom stave je kúpalisko a telocvičňa? 
 
Mgr. Zuzana Rybárová 
- bude sa realizovať multifunkčné ihrisko medzi ZŠ P2 a ZŠ P4? 
 
Ing. Peter Dvorský 
- ako je to s chladením v Aréne? 

 
Na otázky členov komisie čiastočne odpovedal Michal Martiník. 
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Členovia komisie: 
- zobrali uvedenú správu na vedomie 
- žiadajú predsedu komisie o zistenie skutkového stavu s kúpaliskom, ihriskom medzi 

školami a telocvičňou 
 
K prejednávanému bodu členovia komisie prijali jednohlasne, počtom hlasov 7, uznesenie 
číslo 9/2018. 
 
4.3 Harmonogram zasadnutí komisie 
 
Podpredseda komisie navrhol termíny zasadnutí komisie a rámcový program zasadnutí na II. 
polrok 2018: 

06.09.2018, 22.10.2018 
 
Rámcový program zasadnutí: 
 
06.09.2018 
1/ Kontrola plnenia uznesení 
2/ Informácia o organizovaných športových podujatiach v meste Brezno 
3/ Prerokovanie materiálov predkladaných na rokovanie MsZ 
4/ Rôzne 
 
22.10.2018 
1/ Kontrola plnenia uznesení  
2/ Informácia o organizovaných športových podujatiach v meste Brezno  
4/ Rôzne 
 
K prejednávanému bodu členovia komisie prijali jednohlasne, počtom hlasov 7, uznesenie 
číslo 10/2018. 
 
 
4.4 Výzva na predloženie návrhov na ocenenie za kalendárny rok 2018 

 
Členom komisie bola zaslaná výzva  na predloženie návrhov na ocenenia za kalendárny rok 
2018. Členovia komisie predložia svoje návrhy podľa výzvy v termíne do 12.10.2018. 
 
K bodu 5/ 

Rôzne 

Ing. Milan Macuľa 
- v Brezne chýba tenisový oddiel, navrhujem zaoberať sa myšlienkou jeho vytvorenia 
- navrhujem obnoviť lyžiarsky vlek na Jamách, je to vhodný priestor na mestský svah, 

300 m vlek, zasnežovanie 
 
K bodu 6/ 
Po prerokovaní bodov programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 16.45 
h. ukončil zasadnutie komisie.  
 

Mgr. Daniel Struhár  
    predseda komisie  
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